
Plural of 
noun 



Іменники мають форму однини та множини.
Форму множини утворюють лише злічувальні 

іменники
• Іменники утворюють множину таким чином: до форми 
в однині додається закінчення –s або –es. 

Закінчення – s вимовляється як:

✔ [s] після глухих приголосних звуків:

    hat – hats                          book – books

✔ [z] після дзвінких приголосних та 
голосних звуків:

    friend – friends[frendz]            table – tables [teiblz]



• Іменники, що закінчуються в однині на –s, 

    -ss, -x , - sh, - ch, - tch утворюють множину 
за допомогою закінчення – es: 

          bus – buses                        fox – foxes 

          dress – dresses                  match – macthes 

          glass – glasses                    dish – dishes 



• Закінчення – es після –x , - z, -s , -ss, -ch, -sh 
вимовляється як [ iz ] :

  

Class – classes [ kla:siz ]

Place – places [ pleisiz ]



Thanks for 
attention!


